
Aan	de	leden	van	het	bestuur	Bedrijvenvereniging	WEST	
	
	
	
	
Betreft:	agenda	&	benodigde	stukken	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
Groningen,	8	januari	2018	
	
	
Geachte	bestuursleden,	
	
Hierbij	ontvangt	u	de	agenda	voor	de	komende	bestuursvergadering.	Deze	vindt	plaats	op	woensdag	10	
januari	a.s.	van	16.30	-18.00	uur	in	het	Mercure	Hotel	Groningen	Martiniplaza	aan	de	Expositielaan	6	te	
Groningen.		
	
Agendapunten:		
	

1. Opening	+	vaststelling	agenda	
2. Mededelingen	
3. Notulen	d.d.	6-11-2017	
4. Het	Fonds	
	 		-	Fondsaanvragen	OTP	
	 		-	Rol	Klaas	Holtman/afvaardiging	WEST	Fondsbestuur	
5. Projectoverzicht	
6. Evaluatie	Promotiedagen	
7. Lidmaatschappen	
8. Voorstel	collectief	ledencontract	
9. Duurzaamheidsagenda	
10. Activiteitenkalender	
11. Bezwaar	Ter	Borgh	
12. ESNS		
	 		-	Uitnodiging	EBBA’s,	diner	
	 		-	Optreden	Boef	
13. W.v.t.t.k.		
14. Rondvraag	en	sluiting	

	
Graag	tot	woensdag	10	januari.		
	
	

Met	vriendelijke	groet,	
Bedrijvenvereniging	WEST	
	
	

	
Nico	Borgman	
Verenigings-	&	Parkmanager		
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Aan	de	leden	van	het	bestuur	van	WEST	
	
	
	
	

	
	

	

Verslag WEST 
d.d. 6 november 2017 

bij Infrahuis, Groningen 

 
Aanwezig: 
Klaas Holtman (voorzitter) 

Nico Borgman (park-/verenigingsmanager) 

Jeroen Dorreboom (penningmeester) 

Stefan Mak (Corpus den Hoorn/secretaris) 

Flip Roordink (MTP) 

Fokko Kip (Hoogkerk) 

Thomas Faber (Groningen Bereikbaar) 

Ingrid van Wijk (secretariaat) 

 

Afwezig m.k.: 
Harry Watermulder (Kranenburg/ Westpoort) 

Rob van Duuren (Zernike Campus) 

Joop Kruit (Hoendiep) 

 

 

 

1. Opening en vaststelling agenda 
• De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom.  

• Van de beide zieke bestuursleden, Rob van Duuren en Joop Kruit, duurt het herstel langer dan 

voorzien.  

 
2.  Mededelingen 
 Wedstrijdsponsor Donar 

• Er zijn 45 leden bij de bijeenkomst geweest en het is positief ontvangen. Het netwerken 

achteraf viel tegen doordat er nog een bijeenkomst was van Startup Assist Donar waardoor de 

groep uiteenviel. 

 Promotiedagen  

• 7 en 8 november zijn de Promotiedagen Noord-Nederland. Er staan 10 deelnemers van WEST 

in de stand, waarvan 2 nieuwe: 3D Opmaat en deFine. 3D Opmaat maakt meubels, ze hebben 

een deel van de inrichting van de beursstand verzorgd. deFine maakt interactieve presentaties 

voor o.a. musea. Niet meer van de partij zijn dit jaar RBO en Friederike Korte. 

• Op 7 november vindt van 16:30 tot 18:00 de netwerkborrel plaats. 

 Let’s Gro 

• Heeft van 1 tot en met 4 november plaatsgevonden met veel bijzondere lezingen o.a. van 

Ibrahim Ibrahim. Hierin stond “beleving” en “retail gekoppeld aan events” centraal. 

 Jaarafsluiting Campus 

• De jaarafsluiting van de Campus is op 14/12. Besloten is om met de jaarafsluiting van WEST 

hierbij aan te sluiten. 

 

3. Notulen d.d. 6 september 2017 
• Geen opmerkingen. 
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4. Voortgang Kranenburg, Hoendiep, Martini Trade, Corpus den Hoorn 
• Algemene indruk: gemeente zegt dat er veel gebeurt, wij zien er weinig van terug. Klaas 

Holtman heeft tijdens een gesprek met Joost van Keulen en Roeland van der Schaaf dit 

aangegeven. 
  
 Kranenburg 

• Linda Peuscher is benoemd als projectmanager voor Kranenburg.  

• Klaas heeft over 2 weken een gesprek met Paul de Rook. 

• Intentie is om hier beweegapparatuur en wandel- en fietspaden te realiseren. Issue is de grond 

waar en wijze waarop dit gerealiseerd zou kunnen worden. 

  

 Hoendiep 

• De financiële mogelijkheden voor het plaatsen van fietspaden aan weerskanten van de 

Atoomweg worden bekeken. Dit geldt ook voor het realiseren van snelheidsremmende effecten 

bij de kruising van de Atoomweg zodat deze veiliger wordt, m.n. voor fietsers. 

• Met groenvoorziening loopt nog een discussie om dit naar een hoger niveau te tillen. 

• Ontwikkelingen Energieweg: hier dienen vastgoedeigenaren in beweging te komen tegen de 

leegstand, zodat het geen troosteloze omgeving wordt. Dit blijkt moeizaam te gaan. 

• Bedrijventerrein Hoendiep dient weer tot leven te komen. Er bestaat nog altijd een beweging 

van bedrijven richting Sontplein. Sinds Joop Kruit is weggevallen gebeurt er weinig. Poging 

gedaan om Loods 5 hier naar toe te halen en een extra inrit te realiseren.  

• In het bedrijfsverzamelpand De Printfabriek, bevinden zich kleine bedrijven en startups. Flip 

Roordink geeft aan dat hierop ingezet kan worden: meer kleinschalige bedrijven aantrekken. 

Ook gezien de aanwezigheid en ontwikkeling van de voormalige Suikerfabriek. 

• In het voorjaar van 2018 zal de Big Building ontruimd worden. De bedrijven dienen zich ergens 

anders te vestigen. Optie voor hun is wellicht ook het oude V&D-pand.    

 

 Martini Trade 

• Hier komt inmiddels wat beweging in. Er is gesproken met een 2
e
 hotel dat zich hier wil 

vestigen. Pand naast VNO-NCW wordt waarschijnlijk hotellocatie, is nog niet rond. Student 

Hotel zoekt ook nog plek. Tendens dat veel hotels een plek zoeken in Groningen. Flip vertelt 

dat het congresbureau graag meer 5 sterrenkamers zou willen aanbieden in Groningen. 

 

 Corpus den Hoorn 

• Klaas heeft tijdens Captain’s Breakfast gesproken met Johan Norda. Zullen vervolgafspraak 

maken. 

• Zaken die hier aan de orde zijn: groenvoorziening en fietsverbinding met koppeling P+R 

Hoogkerk. 

 

5. Voortgang BBOG 

• De rapportages van de politie en de beveiliging (Cruon) waren al samengevoegd en 

stadsbeheer komt hier nu ook bij. Op deze manier wordt een goed beeld verkregen van wat er 

zoal op de bedrijventerreinen gebeurt. Naast mogelijk illegale activiteiten wordt er ook gekeken 

naar bijv. of het groen ergens niet gemaaid is, of er een hek openstaat of dat er lamp kapot is. 

• Op bedrijventerrein Westpoort is een kenteken-camera geplaatst die in direct contact staat met 

het verbond van verzekeraars. Indien een auto vermist of gestolen is, is dit gelijk in beeld. Op 

dit bedrijventerrein is vaak sprake van illegale afvaldumping, drugshandel en handel in 

kentekens. 

• Algemeen gedeelde mening is dat deze collectieve surveillance moet blijven. Op deze manier is 

goed in beeld waar wat gebeurt. Steeds meer bedrijven sluiten zich aan bij Cruon en er bestaat 

een dalende tendens in incidenten op de bedrijventerreinen. 

• De rapportage verschijnt 1 keer per 3 maanden. Deze zou via de nieuwsbrief verspreid kunnen 

worden onder de leden.  

• De eerstvolgende rapportage van de politie en beveiliging is nu klaar, hier wordt momenteel 

een verslag van gemaakt. Vanaf januari 2018 komt stadsbeheer erbij in. Voor februari 

agenderen voor de nieuwsbrief. 

• Bezig met opstellen van een beleidsplan (BBOG 2.0) inzake wat nog meer kan worden gedaan 

o.g.v. veiligheid: bijv. cybercrime en surveillance door drones. Hier gebeurt nu alleen nog 
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oppervlakkig iets mee vanuit brancheorganisaties. Cybercrime richt zich vanuit de overheid nu 

voornamelijk nog op voorkomen dat bijv. bruggen, verkeerslichten etc. onderwerp van hacking 

worden. Indien je ICT-stad wilt zijn, dien je hier ook meer mee voorop te lopen stelt Klaas. 

Onderwerp wordt verder uitgezocht en afgestemd met bijv. politie.  

 

6. Inventariseren behoefte aan welkomstborden bij bedrijventerreinen  
• Nico Borgman geeft aan dat er is gekeken naar de mogelijkheid om opnieuw grote 

welkomstborden bij de bedrijventerreinen te plaatsen. Deze geven ook aan dat het 

bedrijventerrein wordt beveiligd. De borden dienen wel een wat vriendelijker uiterlijk te krijgen.  

• Constructie: aanschaf door BBOG en WEST leased ze van hun. Onderhoud wordt dan gedaan, 

evenals vervanging als ze kapot zijn. Nico heeft een afspraak met BBOG, zal daarna 

voorbeelden delen. 

• BBOG wil graag 2 jaar verlenging bij Het Fonds aanvragen voor collectieve surveillance. 

Tijdens de Algemene Ledenvergadering zal een presentatie met financiële onderbouwing 

gegeven worden en de wijze van koppeling met Cruon aangegeven worden. De presentatie zal 

vergezeld gaan van een positief advies. 

• Stefan geeft aan dat VBZO een elektronisch welkomstbord heeft, hier staan tevens nieuwe 

leden en bijeenkomsten op. Zijn opvallend en zien er erg mooi uit. 

• Geopperd wordt om de welkomst/beveiligingsborden in de vorm van led-borden te realiseren. 

Klaas en Nico pakken dit op. 

 
7. Het Fonds 
 Voortgang en stand van zaken 

• Met de gemeente zullen de aanbevelingen besproken worden welke zijn opgehaald tijdens de 

diverse bijeenkomsten bij de bedrijvenverenigingen. Het betreft aanbevelingen voor het 

wijzigen van de combinatiefunctie Klaas als voorzitter van het bestuur van WEST en van Het 

Fonds. 

 

 Nieuwe aanvragen/reserveringen, verslag beoordelingscie 

• Het verslag inclusief de nieuwe aanvragen en reserveringen is doorgenomen. Er zijn 2 

projecten die hier nog niet op vermeld staan: Koningsdag-bijdrage en bijdrage aan 

solidariteitspotje voor ondernemers rondom Holland Casino. Dit is bedoeld als deel 

compensatie en/of het realiseren van een winterterras. 

• De projecten Bio Cooperative en Life Coöperatie eventueel samen met VBZO oppakken. Klaas 

is hiermee bezig. 

• Het project Cyber Security vindt plaats in het kader van het geven van een invulling aan de 

reservering voor Digital City. Er zal als pilot binnenkort een veiligheidsoefening plaatsvinden in 

de Eemshaven. Hier zal een zonnepark gehackt gaan worden. 

• Besloten is dat voor de projecten die niet van de grond komen, wel geld gereserveerd zal 

blijven. Hier dient een concreet plan voor te komen, zodat het binnen 3 jaar wel tot uitvoering 

komt. 

• Blijft lastig vorm te geven aan het Campusmanagement: verdeeld in deel in kind en deel 

financieel. Nu 2 overeenkomsten: 1 SOK voor het financiële deel en een Fondsaanvraag voor 

het leveren van management (Klaas) aan de Campus. Dit zal verder uitgewerkt worden met 

Jeroen en Stefan. vergadering is hiermee akkoord, zal specifiek tegelicht worden op de ALV. 

• Met Groningen Bereikbaar in gesprek over opzetten van een loyaliteitsprogramma. Bedoeling is 

om personen te belonen indien ze terugkeren in Groningen. Gedacht kan worden aan gratis 

bus/koffie. Nog aan het kijken hoe dit ingevuld zal gaan worden. 

   
8. Duurzaamheid, reactie op nota gemeente Groningen, voortgang Project Elektrisch 
 Vervoer  

• Op donderdag 9 november is de Klimaattop Noord-Nederland, deze vindt plaats in het Energy 

Academy gebouw. Het project WESTEK is hier vertegenwoordigd. 

 
9. Begroting 2018 

• De begroting voor 2018 is opgesteld en Jeroen deelt deze uit. Tijdens de ALV zal deze 

toegelicht worden inclusief onderbouwing van de posten. De begroting wordt conform 

vastgesteld, met dank aan Jeroen voor de grondige voorbereidingen.  
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10. Voorbereiding Algemene Ledenvergadering 

• De ALV vindt plaats bij Lode Holding. De definitieve agenda dient nog opgesteld te worden. In 

ieder geval zullen presentaties gegeven worden door Lode en Merlijn Poolman inzake de reis 

naar China.  

 

11. W.v.t.t.k. 
• Thomas vertelt dat Groningen Bereibaar het plan heeft om midden december hun krant met 

reuring te verspreiden op de bedrijventerreinen. Is dit akkoord? Klaas geeft aan graag actief 

mee te willen doen.  

• Op 8 november is het herijkingsbesluit aangaande het project Aanpak Ring Zuid, hierna volgt 

de uitwerking van definitieve ontwerp en planning. 

• Bij de Suiker Unie hebben vrachtauto’s moeite om ’s ochtends het terrein op en af te rijden door 

drukte op de weg. Zetten daarop meer vrachtauto’s in, is niet wenselijk. Nu in gesprek met de 

buurt voor voorstel andere route: deels via Westpoort/Roderwolderdijk.  

 

13.  Rondvraag en sluiting 
• Klaas sluit de vergadering om 10:00 uur. 

 

Het volgende overleg vindt plaats op 10 januari 2018 om 16.30 uur. Locatie Mercure Hotel 

Martiniplaza te Groningen. 

 



Corpus	den	Hoorn Project Wie	betrokken Status

Fietspad	langs	zuidkant	A7	richting	Martini	
Ziekenhuis

In	gesprek	met	Jaap	Valkema	kwam	naar	voren	dat	dit	stuk	fietspad	
eenvoudig	gerealiseerd	kan	worden,	aangezien	een	groot	deel	van	
de	fietsroute	al	gereed	is

Jaap	Valkema On	hold.	Besproken	met	jeroen	Westendorp

Onderhoud	Schweitzerlaan/	Piccardthofplas In	2016	hebben	we	samen	met	de	gemeente	Groningen	een	
revitalisering	doorgevoerd	aan	de	Schweitzerlaan	en	de	
piccardthofplas.	

Eddy	Bijleveld,	Laurens	Stiekema,	Donkergroen,	 Onderhoud	stoepen	laat	te	wensen	over.	Groenstrook	langs	
Schweitzerlaan	heeft	zich	slecht	ontwikkeld.	Geen	duidelijkheid	over	wie	
verantwoordelijk	is	voor	de	onderhoud	van	de	houten	vlonder.	Eddy	heeft	
dit	inmiddels	opgenomen	met	de	stadsdeelcoördinator	Anne-Krijn	Piersma

parkeervakken verwijderen Schweitzerlaan
Parkeermarkering	op	de	weg	Schweitzerlaan	is	nog	steeds	
niet	

Eddy	Bijleveld,	Laurens	Stiekema 4-dec	besproken	met	Eddy.	Eddy	gaat	bij	Laurens	Stiekema	informeren.

groenaanpak volgens plan DonkerGroen en 
groenaanpak rondom Martini Ziekenhuis oplossing 
parkeerterreinen Sylviuslaan

Donkergroen	heeft	een	plan	gemaakt	voor	de	Sylviuslaan.	
Daarnaast	hebben	we	hun	gevraagd	om	na	te	denken	over	
een	groenplan	rondom	het	Martini	Ziekenhuis

Jeroen	Westendorp,	Eddy	Bijleveld,	Donkergroen Plan	Sylviuslaan	is	on	hold.	

gevaarlijke fietsovergang Hoornsedijk/ Laan 
Corpus den Hoorn - verkeersdruk op Laan Corpus 
den Hoorn

WEST	heeft	bij	herhaling	de	gemeente	geïnformeerd	over	
deze	gevaarlijke	situaties.	Ook	bij	MeldStad	komen	
meldingen	over	onveilige	situaties	vaker	voor	dan	elders	in	
de	stad.

Eddy	Bijleveld 4	dec	besproken	

ontsluiting parkeergarage Martini via rotonde van 
Swietenlaan en Laan Corpus den Hoorn
verlichting van wandelroute en de plinten van de 
gebouwen in de donkere maanden.
Doorstroming	verkeer	Paterswoldseweg	+	fietsontsluiting	
kantoren	Paterwoldseweg

Bureau	Goudappel	doet	een	nader	onderzoek.	Uitkomst	is	nog	niet	
bekend.	E	r	zouden	een	aantal	kleine	aanpassingen	worden	
doorgevoerd

Oedekerk,	Bureau	Goudappel	Eddy	Bijleveld Geen	terugkoppeling	na	1	september	ontvangen.																		4	dec	
besproken	met	Eddy

Hoendiep Project Wie	betrokken Status

Fietspad	langs	beide	zijde	Atoomweg Voorstel	om	aan	beide	zijden	van	de	Atoomweg	een	fietspad	
te	creeren	en	het	parkeren	van	auto's	te	verbieden.	

Cor	Staal,	Jeroen	Westendorp Kostenbereking	gemaakt.	Voorstel	gaat	nu	de	procedure	in.	Verwachting	
dat	er	eind	november	meer	duidelijkheid	komt	

Groenplan	Donkergroen Aanpassen	openbaar	groen	aan	de	voorzijde	van	de	
bedrijven	aan	de	Atoomweg,	Neutronstraat	en	Protonstraat

Cor	Staal,	Jeroen	Westendorp,	Donkergroen,	Eddy	Bijleveld Nog	geen	duidelijkheid	over	status	van	dit	project

Visie	ontwikkeling	Hoendiep Sanering	Hoendiep	Zuid	en	upgrading	Hoendiep	Noord Cor	Staal,	Jeroen	Westendorp,	Eddy	Bijleveld,	Broekhuis	Ruys ????????

Uitvoeringsprogramma	Suikerfabriek-terrein Jeroen	Westendorp

Gevaarlijke	oversteek	fietspad	Hoendiep/Atoomweg Voorstel	van	de	gemeente	om	op	de	fietspad	
vertragngswerkende	drempels	aan	te	leggen.	Hiermee	willen	
we	de	snelheid	van	de	fietsers	reguleren

Cor	Staal,	Jeroen	Westendorp,	Eddy	Bijleveld,	 Kostenbereking	gemaakt.	Voorstel	gaat	nu	de	procedure	in.	Verwachting	
dat	er	eind	november	meer	duidelijkheid	komt.	-	4	dec	besproken	met	
Jeroen	Westendorp	

MTP Project Wie	betrokken Status

Visieontwikkeling	Martinitrade	Park Plannen	van	Martiniplaza,	Herinrichting	binnenplaatsen	
leonardSpringerlaan,	Inbreng	parkeergarage	door	Gemeente	
Groningen.	Ontwikkeling	Hotel

Lian	de	Boer,	Rens	Richelman WEST	wordt	slecht	op	de	hoogte	gehouden	van	de	visieontwikkelingen	met	
betrekking	tot	het	Martinitrade	Park

Kranenburg Project Wie	betrokken Status

Projectoverzicht



Ontwikkeling	Kranenburgpark Ontwikkelen	van	Kranenburgprak,	waar	medewerkers	van	de	
bedrijven	en	de	bewoners	van	de	Buitenhof	kunnen	verblijven	en	
recreëren.	

Linda	Peuscher,	Eddy	Bijleveld,	Donkergroen Er	is	een	projectleider	benoemd	door	de	gemeente	Groningen.	OP	korte	
etrmijn	moet	er	afstemming	plaats	vinden	tussen	aannemer	van	de	
herepoort	Combinatie.	Er	moeten	nog	een	overleg	gepland	worden	met	
Donkergroen.	Op	korte	termijn	iets	realiseren	op	het	terrein.																								-	
4	dec	inplannen	overleg	met	Donkergroen,	WEST	en	gemeente	Groningen,	
over	fasering	en	priorisering	plannen	

Kunstwerk	rotonde Realisatie	van	een	kunstwerk	op	de	rotonde	bij	Hoogkerk VWH,	Els	Zuidema,	Rutger	Noordam De	VWH	is	bezig	met	de	financiering	van	het	object.

Duurzaamheid Project Wie	betrokken Status

Laadpalenproject	Westek Uitbreiden	van	het	aantal	elektrische	laadpalen	in	Groningen Fudura,	STEK,	Miranda	Hoeksema,	EnableMi Startbijeenkomst	in	oktober	geweest.	Onder	de	aandacht	gebracht	bij	
leden	en	andere	bedrijvenverenigingen.	Extra	aandacht	tijdens	de	
Noordelijke	Promotiedagen

Actieplan	Energiebesparing	bij	Bedrijven	en	Instelingen Petra	Hof,	Miranda	Hoeksema,	Chris	Munnike Het	geven	van	een	reactie	op	het	conceptplan	van	Petra	Hof.	Inmiddels	is	
WEST	met	een	aantal	instellingen	in	gesprek	m.b.t	dit	onderwerp.	Sameen,	
Grunneger	Power,	Engie.	Er	moet	duidelijkheid	komen	welke	richting	en	
strategie	wij	gaan	ontwikkelen	en	met	wie?

Bereikbaarheid Project Wie	betrokken Status
Overleg	Bert	Kramer Ontwikkeling	Zuidelijke	Ringweg	-	MTP	-	Vrijheidsplein Bert	Kramer

Groningen	Bereikbaar Uitreiken	Vervoerskrant	op	diverse	bedrijventerreinen Thomas	Faber,	Aletta	Nieboer Vanuit	een	stand	op	de	diverse	bedrijventerreinen	worden	alle	bedrijven	
bezocht	en	ontvangen	ze	een	krant	van	Groningen	bereikbaar.	Hierin	staat	
het	laatste	nieuws	over	de	aanleg	van	de	zuidelijke	rondweg.

Retail Project Wie	betrokken Status



Kalender 2018 
 

Januari Februari Maart April Mei Juni 
1 M 1 1 D  1 D  1 Z  1 D  1 V  

2 D  2 V  2 V  2 M Pasen 14 2 W  2 Z  

3 W  3 Z  3 Z  3 D  3 D  3 Z  

4 D  4 Z  4 Z  4 W Bestuursvergadering 4 V  4 M 23 

5 V  5 M 6 5 M 10 5 D  5 Z  5 D  

6 Z  6 D  6 D  6 V  6 Z  6 W Bestuursvergadering 

7 Z  7 W  7 W  7 Z  7 M 19 7 D  

8 M 2 8 D  8 D  8 Z  8 D  8 V  

9 D  9 V  9 V  9 M 15 9 W  9 Z  

10 W Bestuursvergadering 10 Z  10 Z  10 D  10 D Hemelvaart 10 Z  

11 D  11 Z  11 Z  11 W  11 V  11 M 24 

12 V  12 M 7 12 M 11 12 D  12 Z  12 D  

13 Z  13 D  13 D  13 V  13 Z  13 W  

14 Z  14 W  14 W  14 Z  14 M 20 14 D  

15 M 3 15 D  15 D Campuscafé 15 Z  15 D  15 V  

16 D  16 V  16 V  16 M 16 16 W  16 Z  

17 W  17 Z  17 Z  17 D  17 D  17 Z  

18 D  18 Z  18 Z  18 W  18 V  18 M 25 

19 V  19 M 8 19 M 12 19 D  19 Z  19 D  

20 Z  20 D  20 D  20 V  20 Z  20 W  

21 Z  21 W Bestuursvergadering 21 W  21 Z  21 M Pinkster 21 21 D  

22 M 4 22 D  22 D  22 Z  22 D  22 V  

23 D  23 V  23 V  23 M 17 23 W  23 Z  

24 W  24 Z  24 Z  24 D Hannover Messe 24 D  24 Z  

25 D  25 Z  25 Z  25 W  25 V  25 M 26 

26 V  26 M 9 26 M 13 26 D  26 Z  26 D  

27 Z  27 D  27 D  27 V Koningsdag 27 Z  27 W ALV WEST 

28 Z  28 W  28 W  28 Z  28 M 22 28 D  

29 M 5  29 D  29 Z  29 D  29 V  

30 D   30 V Goede Vrijdag 30 M 18 30 W  30 Z  

31 W   31 Z   31 D  WEST	

 
 



 
Juli Augustus September Oktober November December 

1 Z  1 W  1 Z  1 M 40 1 D  1 Z  

2 M 27 2 D  2 Z  2 D  2 V  2 Z  

3 D  3 V  3 M 36 3 W  3 Z  3 M 49 

4 W  4 Z  4 D  4 D  4 Z  4 D  

5 D  5 Z  5 W Bestuursvergadering 5 V  5 M 45 5 W  

6 V  6 M 32 6 D  6 Z  6 D  6 D  

7 Z  7 D  7 V  7 Z  7 W Promotiedagen 7 V  

8 Z  8 W  8 Z  8 M 41 8 D Promotiedagen 8 Z  

9 M 28 9 D  9 Z  9 D  9 V  9 Z  

10 D  10 V  10 M 37 10 W  10 Z  10 M 50 

11 W  11 Z  11 D  11 D  11 Z  11 D  

12 D  12 Z  12 W  12 V  12 M 46 12 W  

13 V  13 M 33 13 D  13 Z  13 D  13 D  

14 Z  14 D  14 V  14 Z  14 W  14 V  

15 Z  15 W  15 Z  15 M 42 15 D  15 Z  

16 M 29 16 D  16 Z  16 D  16 V  16 Z  

17 D  17 V  17 M 38 17 W  17 Z  17 M 51 

18 W  18 Z  18 D  18 D  18 Z  18 D  

19 D  19 Z  19 W  19 V  19 M 47 19 W  

20 V  20 M 34 20 D  20 Z  20 D  20 D  

21 Z  21 D  21 V  21 Z  21 W  21 V  

22 Z  22 W  22 Z  22 M 43 22 D  22 Z  

23 M 30 23 D  23 Z  23 D  23 V  23 Z  

24 D  24 V  24 M 39 24 W Bestuursvergadering 24 Z  24 M 52 

25 W  25 Z  25 D  25 D  25 Z  25 D Kerst 

26 D  26 Z  26 W  26 V  26 M 48 26 W Kerst 

27 V  27 M 35 27 D  27 Z  27 D  27 D  

28 Z  28 D  28 V  28 Z  28 W ALV WEST 28 V  

29 Z  29 W  29 Z  29 M 44 29 D  29 Z  

30 M 31 30 D  30 Z  30 D  30 V  30 Z  

31 D  31 V    31 W   31 M 1 

 
Bedrijvenvereniging WEST 
 



Uitnodiging netwerkbijeenkomst Stadhuis vrijdag 19 januari 2018 
 
Geachte ondernemer, 

Van 17–20 januari 2018 staat Groningen weer volledig in het teken van Eurosonic Noorderslag. 
Graag nodigen wij u uit voor een exclusieve netwerkbijeenkomst op vrijdag 19 januari 2018 op 
het Stadhuis in Groningen. 

Eurosonic Noorderslag is in vele opzichten een uniek festival. Onze stad ademt een weeklang uit 
al haar poriën popmuziek. De binnenstad is één festivalterrein met optredens op allerlei 
onverwachte plaatsen en momenten. Met ruim 40.000 bezoekers, 382 artiesten, 424 shows, in 
17 landen live op de radio en in 34 Europese landen te horen of te zien. Eurosonic draait om 
talentontwikkeling, innovatie en creatieve industrie en zet Groningen met haar opleidingen en 
bedrijven op de kaart als Creatieve City of Talent. 

De unieke samenwerking tussen Groninger ondernemers, de bedrijvenverenigingen 
(GCC, VBNO, VBZO, WEST), het Fonds Ondernemend Groningen, Eurosonic Noorderslag en de 
Gemeente Groningen, maakt het mogelijk Eurosonic Air te organiseren, als gratis toegankelijke 
podium voor alle Groningers op de Grote Markt. De bijeenkomst wordt mede mogelijk gemaakt 
door Koninklijke Horeca Nederland, afdeling Groningen. 

Op vrijdag 19 januari 2018 bent u vanaf 19.30 uur welkom voor een ontvangst in het Stadhuis 
van Groningen. Onder het genot van een hapje en drankje bent u samen met andere 
ondernemers te gast bij het college van Burgemeester en Wethouders. Vanaf 20.45 uur bent u 
welkom op het VIP-deck van Eurosonic Air op de Grote Markt. 

Als u van deze uitnodiging gebruik wilt maken, vul dan uiterlijk 5 januari 2018 deze link in. Deze 
uitnodiging is persoonlijk en geldt voor één persoon. Vanwege de beperkte capaciteit, kunnen we 
mogelijk niet alle aanvragen honoreren. Als u tot de gelukkigen hoort, ontvangt u uiterlijk 15 
januari een bevestiging, met daarin nadere informatie over tijden en programma. 

Aanmelden 
Meer informatie over het festivalprogramma vindt u op www.eurosonic-noorderslag.nl U kunt zich 
via deze website ook aanmelden voor de nieuwsbrief van ESNS. 

Graag zien we u op vrijdag 19 januari 2018 in het Stadhuis van Groningen. 

Met vriendelijke groet, 

Peter den Oudsten 
Burgemeester 
Gemeente Groningen 

Berjo Wortmann 
Voorzitter 
Het Fonds 

Dago Houben 
Algemeen directeur 
Eurosonic Noorderslag	
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Ingrid van Wijk <secretariaat@bedrijvenverenigingwest.nl>

Re: rapper "Boef" op Noorderslag 

Klaas Holtman <klaasholtman@me.com> 7 januari 2018 om 13:59
Aan: Voorzitter | GCC <voorzitter@groningencityclub.nl>, Harry Marissen <harry.marissen@harrier.nu>, Guus Vries
<g.vries@hpgroningen.nl>
Cc: "dago.houben@noorderslag.nl" <dago.houben@noorderslag.nl>, Berjo Wortmann <wortmannbj@home.nl>, van
Ingrid Wijk <secretariaat@bedrijvenverenigingwest.nl>

Ben geen fan van Boef en al helemaal niet van gedrag van deze mannen. Anderzijds wordt ESNS gevraagd om
afspiegeling te bieden van de huidige popcultuur.

Vind het goed dat debat en gesprek plaatsvindt over podium bieden aan ongewenste fenomenen, maar eerlijkheid
gebied dat niemand zijn ogen kan sluiten voor hedendaagse ongewenste ontwikkelingen en dat popcultuur vertaling is
van maatschappelijke bewegingen.

Mij gaat het te ver om bijdrage uit Het Fonds te koppelen aan de uitkomst van de discussie en slechts 1 ongewenste
artiest. Ben blij dat ESNS kiest voor debat hierover.

Punt zal geagendeerd worden in bestuur van WEST die woensdag bijeenkomt. 

Groet,
Klaas

Klaas Holtman 

Bedrijfsadvies met menselijke maat

Bezoekadres Het Hout 208, 9723 LC Groningen

klaasholtman@me.com l 06 109 38 683 l www.holtwerk.nl

CCO (Chief Connecting Officer) Bedrijvenvereniging WEST, Het Fonds Ondernemend Groningen, Campus Groningen

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 7 jan. 2018 om 12:41 heeft Voorzitter | GCC <voorzitter@groningencityclub.nl> het volgende geschreven: 

All,

Het bestuur van de GCC schaart zich achter het meer dan duidelijk commentaar en de mening van
Guus en Harry.
Zonder in herhaling te treden vinden wij het een zeer slecht signaal om ons als bestuur niet te
distantiëren van de keuze om rapper Boef op dit moment alsnog op te laten treden op Eurosonic/
Noorderslag.
De geluiden die we krijgen vanuit onze achterban zijn hierover meer dan duidelijk.

Wij vinden Eurosonic/ Noorderslag een uniek evenement waarmee wij ons in Groningen positief
onderscheiden van alle evenementen op dit gebied in de rest van Nederland. Dit willen we graag zo
houden.

Er is ook zoiets als maatschappelijke verantwoordelijkheid en ethiek waar wij rekening mee wensen te
houden in onze afwegingen.

Wij zullen ons zeker met de Fonds beoordelingscommissie beraden of wij Eurosonic/ Noorderslag voor
het volgende jaar financieel moeten blijven ondersteunen.

Met vriendelijke groet,
Eric Bos

https://maps.google.com/?q=Het+Hout+208,+9723+LC+Groningen&entry=gmail&source=g
mailto:klaasholtman@home.nl
tel:06%20109%C2%A038%C2%A0683
tel:06%20109%C2%A038%C2%A0683
tel:06%20109%C2%A038%C2%A0683
tel:06%20109%C2%A038%C2%A0683
http://www.holtwerk.nl/
mailto:voorzitter@groningencityclub.nl
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Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 7 jan. 2018 om 10:01 heeft Harry Marissen <harry.marissen@harrier.nu> het volgende geschreven: 

Hallo allen, 

Ik sluit mij aan bij de mail van Guus. Na het lezen van het Dagblad van het
Noorden van gisteren ben ik hier nog eens in bevestigd. Ik vind dit niet op basis
van ‘politieke correctheid’, en ben geen moraalridder, maar ik vind wel dat we
ons moeten uitspreken tegen discriminatie en disrespect op basis van geslacht.
Ik sta om dezelfde reden ook achter de druk die op Camiel Eurlings is
uitgeoefend om terug te treden als IOClid. Eindelijk ontstaat er een klimaat in
Nederland en daarbuiten waarin we hufterigheid niet meer accepteren. Dat het
gebruik van seksistisch taalgebruik nu eenmaal in de rapscene wordt gebezigd
is geen excuus om dit te accepteren. Net zoals ik het niet acceptabel vind dat in
bepaalde kringen mensen met een achtergrond als Boef wordt gediscrimineerd.
Dat ze dit in eigen kring doen moeten ze zelf weten. Maar ik vind dat alles wat
ingaat tegen de kernwaarden van onze democratie geen gesubsidieerd podium
kan krijgen en zal dit standpunt ook binnen mijn bestuur en naar de leden van
onze vereniging verdedigen. Peter Sikkema heeft recht op zijn standpunt, maar
onze bijdrage aan Eurosonic / Noorderslag zal volgend jaar geen
vanzelfsprekendheid zijn.

Een prettige zondag gewenst!

Met vriendelijke groet,

 

Ing. H. (Harry) Marissen AA

Directeur

 <image001.png>

 

Bornholmstraat 76

9723 AZ Groningen

t. 050‐360 31 60

e. harry.marissen@harrier.nu

i. www.harrier.nu

 

De informa�e verzonden met dit e‐mailbericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde[n]
en kan persoonlijke of vertrouwelijke informa�e beva�en, beschermd door een beroepsgeheim.
Gebruik van deze informa�e door anderen dan de geadresseerde[n] en gebruik door hen die niet
gerech�gd zijn van deze informa�e kennis te nemen, is verboden. Indien u niet de geadresseerde
bent of niet gerech�gd bent tot kennisneming, is openbaarmaking, vermenigvuldiging,
verspreiding en / of verstrekking van deze informa�e aan derden niet toegestaan en wordt u
verzocht dit bericht terug te sturen en het origineel te vernie�gen.

Tenzij uitdrukkelijk anders vermeld, is op dit bericht of in enige bijlage opgenomen
verantwoording(en) door ons geen accountantscontrole toegepast.

Op onze dienstverlening zijn onze algemene voorwaarden van toepassing, waarin een beperking
van onze aansprakelijkheid is opgenomen. De algemene voorwaarden zijn terug te vinden op
onze website, www.harrier.nu

mailto:harry.marissen@harrier.nu
https://maps.google.com/?q=Bornholmstraat+76%0D+9723+AZ+Groningen&entry=gmail&source=g
https://maps.google.com/?q=Bornholmstraat+76%0D+9723+AZ+Groningen&entry=gmail&source=g
mailto:harry.marissen@harrier.nu
http://www.harrier.nu/
http://www.harrier.nu/
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HARRIER accountancy‐bedrijfsadvies, ingeschreven bij de Kamer van Koophandel Noord‐
Nederland onder nr. 01170081.

 

 

 

From: Guus Vries <g.vries@hpgroningen.nl> 
Sent: Thursday, January 4, 2018 8:11:40 AM 

To: 'Houben Dago' 

Cc: 'Berjo Wortmann'; 'Eric Bos'; Harry Marissen; 'Klaas Holtman' 

Subject: rapper "Boef" op Noorderslag

 

Beste Dago,

 

Allereerst nog de beste wensen voor 2018, dat het maar weer een mooi en
dynamisch jaar mag worden.

 

Graag jouw aandacht voor, en reactie op, het volgende :

 

Afgelopen week werd Nederland geconfronteerd met shockerende uitspraken
van ene rapper “Boef” op Snapchat. Betreffende man uitte zich fors beledigend /
discriminerend jegens vrouwen en bood vervolgens onder forse druk van de
media, inmiddels volledig ongeloofwaardig, alsnog zijn excuses aan.   

 

Vanochtend bleek uit de media dat betreffende “artiest” is opgenomen in de
programmering voor Noorderslag en dat merkwaardigerwijs festivalcoördinator
Peter Sikkema geen enkele reden ziet om hier verandering in aan te brengen.

 

Uiteraard is vrijheid van meningsuiting een “heilig goed”, anderzijds is een ieder
het er over eens dat discriminatie op geslacht, ras en geloof ten allen tijde
uitgesloten dient te worden.

 

Als VBNO doneren wij jaarlijks een substantiële financiële bijdrage aan
Eurosonic / Noorderslag en dat is, zeker nu dat inmiddels een structureel
karakter begint te krijgen, een regelmatige bron van discussie binnen zowel
bestuur als achterban.

 

Ongetwijfeld zullen wij vanuit diezelfde achterban zeer snel kritische vragen
krijgen over de motivatie van Noorderslag om een podium te bieden aan
iemand, die zich bezigt aan uiterst discriminerende en seksistische uitlatingen,
dat uiteraard in de context met betrekking tot de sponsoring, en dus
commitment, vanuit onze vereniging.

 

Ik hoop dat jij ons op korte termijn duidelijk kan maken of het standpunt van Dhr.
Sikkema overeenkomstig is met dat van de gehele organisatie en, als dat

mailto:g.vries@hpgroningen.nl
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inderdaad het geval is, achten wij het wenselijk om daarvan een heldere
motivatie te ontvangen. 

 

 

In afwachting van je, op voorhand gewaardeerde, reactie,

 

 

Met vriendelijke groet,

 

 

Namens VBNO

 

 

Guus Vries  (0630533304 / g.vries@hpgroningen.nl) 

 

 

CC naar          : voorzitter Het Fonds    

                          voorzitter GCC

                          voorzitter VBZO

                          voorzitter WEST        

  

 

 

mailto:g.vries@hpgroningen.nl

